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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért nem ellenőrizték gyakrabban az állatkínzó fűzesabonyi sertéstelepet?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

Valószínűleg Ön is értesült a hírekből arról a sertéstelepről, amelyen a közelmúltban
nagyjából 50 elhullott sertés holtestét találták meg . A Füzesabony melletti telepen nem
szokatlan dolog .az állatok éhen pusztulása, hiszen történt már ilyen eset a korábbi TS Z
területén működő vállalkozásnál. Akkor a Heves megyei illetékes hatóság több millió forintra
büntette .a céget, amelyet pár héttel később újra ellenőriztek, ekkor viszont már minden t
rendben találtak. A további ellenőrzések elmaradtak, így szépen lassan visszaállt a rég i
rendszer. A telep elkezdett leépülni, a vállalkozás eladósodni . Ez egészen odáig vezetett, amit
a híradókban lejátszott felvételeken láthattunk : elpusztult, valamint az élet és halál között
billegő , vánszorgó állatok . Egészen elképesztő, hogy miként fordulhatott ez elő, pláne egy
olyan cégnél, amely számos állami és uniós forrásból részesült . Egy olyan cégnél,, amely
visszaesőnek számított az ilyen esetek miatt .

Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy miért nem ellen őrizte a
visszaeső állatkínzónak számító Fűzesabony 2000 Kft.-t gyakrabban az illetékes megye i
hatóság? Hány hasonló b űntetésekkel rendelkez ő telephelyről van Onnek tudomása?
Mit kívánnak tenni a hasonló helyzetek elkerülése érdekében?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . január 23 .
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